

# EU Declaration of Conformity / *EU Konformitätserklärung*

No. / Nr. ES6206V1/04.15

Manufacturer: **Siemens Switzerland Ltd.**  
*Hersteller* Building Technologies Division

Address: Gubelstrasse 22  
*Anschrift:* CH-6301 Zug / Switzerland

Product description: **Schalteinrichtung SIGMALOCK Plus TR**  
*Produktbezeichnung:* IF840-TR S24243-F3703-A1; IF842-TR S24243-F3702-A1

The product described above in the form as delivered is in conformity with the provisions of the following European Directives:  
*Das bezeichnete Produkt stimmt in der von uns in Verkehr gebrachten Ausführung mit den Vorschriften folgender Europäischer Richtlinien überein:*

2004/108/EC Directive of the European Parliament and of the Council of 15 December 2004 on the  
 (EMC) approximation of the laws of the Member States relating to electromagnetic compatibility  
*Richtlinie des Europäischen Parlaments und des Rates vom 15. Dezember 2004 zur Angleichung der Rechtsvorschriften der Mitgliedstaaten über die elektromagnetische Verträglichkeit*

2011/65/EU Directive of the European Parliament and of the Council of 8 June 2011 on the restriction of  
 (RoHS) the use of certain hazardous substances in electrical and electronic equipment.  
*Richtlinie des Europäischen Parlaments und des Rates vom 8. Juni 2011 zur Beschränkung der Verwendung bestimmter gefährlicher Stoffe in Elektro- und Elektronikgeräten.*


Evidence of conformity to the Directives is assured through the application of the following standards:

*Die Konformität mit den Richtlinien wird nachgewiesen durch die Einhaltung folgender Normen:*

Reference number	Date of issue	Reference number	Date of issue
<i>Referenznummer</i>	<i>Ausgabedatum</i>	<i>Referenznummer</i>	<i>Ausgabedatum</i>
EN 61000-6-3	2007 + A1:2011	EN 50130-4	2011
		EN 50581	2012

CH-6301 Zug, 2015-04-10

Siemens Switzerland Ltd.

  
 Susanne Carol Seitz  
 Head of BT SSP ES

  
 Dirk Stockmann  
 Head of BT SSP ES R&D

This declaration certifies the conformity to the specified directives but does not imply any warranty for properties. The safety documentation accompanying the product shall be considered in detail.

*Diese Erklärung bescheinigt die Übereinstimmung mit den genannten Richtlinien, ist jedoch keine Beschaffenheits- oder Haltbarkeitsgarantie. Die Sicherheitshinweise der mitgelieferten Produktdokumentation sind zu beachten.*